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ИЗВОД ИЗ ЗАПИСНИКА 
са  сједнице  Форума за безбједност општине  одржане 26.06.2013.године 

Сједница Форума за безбједност општине Рибник  сазвана  позивом бр. 02-022-2-
44/13 од  18.06.2013. год.  одржана је 26.06.2013.год. (сриједа)  са почетком у 12,00 часова у 
сали Скупштине општине Рибник.

Сједници присуствују:
Небојша Караћ - Предсједник СО и Форума за безбједност,  
Горан  Савић - Начелник општине,
Миран  Радишић  -   координатор  пројекта  “  Рад  Полиције  у  заједници”  у  Полицијској 
станици Рибник,
Јовица Ивановић -  командир Полицијске станице Рибник, 
Далиборка Кевац - директор ОШ “Никола Мачкић” Превија,
Славица Миљановић - директор ОШ” Десанка Максимовић” Рибник,
Милорад Бајић - директор ОШ “ Петар Кочић” Ситница,
Жељко Вишекруна, в.д. директор ШГ “Рибник”,
Љубо Тепић -  предсједник Савјета МЗ Рибник,
Лазар  Јокић - предсједник Савјета МЗ Врбљани и
Милан Стојичић - предсједник Савјета МЗ Превија.

Одустни су :  Мирко Вучковић - директор Дома здравља Рибник, Славомир Крајцер - 
директор  СШЦ  “Лазар  Ђукић”  Рибник,  Боро  Ступар  -  комунални  полицајац,  Славко 
Бавељић - предсједник Савјета МЗ Ситница и  Зоран Мандић - предсједник Савјета МЗ 
Црквина.

Сједницом је предсједавао Предсједник Форума Небојша Караћ  који је у уводном 
обраћању поздравио све  присутне, потом је за ову сједницу Форума предложио, а чланови 
једногласно  усвојили следећи: 

ДНЕВНИ РЕД

    1.Разматрање и усвајање Извода из записника са сједнице Форума одржане 25.12.2012. 
год.

2. Разматрање и усвајње Пословника о раду Форума за безбједност грађана општине 
Рибник

3. Избор новог руководства Форума за безбједност грађана општине Рибник:

− Предсједника Форума
− Замјеника предсједника Форума

4. Разматрање начина презентације рада и активности Форума у циљу приближавања 
Форума грађанима општине Рибник

5. Разно
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АД 1 – Без расправе и једногласно усвојен је Извод из  записника са сједнице Форума 
одржане   25.12.2012. год.

АД 2-  У расправу су учествовали:  Предсједник Форума,  Начелник општине и чланови 
форума  Миран Радишић и Љубо Тепић након чега  је једногласно усвојен Пословник о 
раду Форума за безбједност грађана општине Рибник

АД 3 - Предсједник Форума је образложио потребу да Форум у складу са новим актима 
изабере  и  ново  руководство.  Милан  Стојичић  је  за  предсједника  Форума  предложио 
предсједника Скупштине општине Небојшу Караћа, а за замјеника предсједника предложио 
је  Мирана  Радишића  координатора  пројекта  “Рад Полиције  у  заједници”  у  Полицијској 
станици  Рибник.  Приједлог  је  подржао  и  Миран  Радишић.  Предсједник  Форума  је 
предложио да  се  Форум изјасни о овим приједлозима,  с  тим да  се  обављање дужности 
предсједника  односно  замјеника  предсједника  Форума  везују  за  функције  које  обављају 
предложени чланови.
Приступило се изјашњавању о приједлогу након чега су донесене следеће одлуке: 

1. за предсједника Форума за безбједност грађана општине Рибник једногласно  је 
изабран предсједник Скупштине општине.

2. за  замјеника  предсједника  Форума  за  безбједност  грађана  општине  Рибник 
једногласно  је  изабран координатор пројекта “  Рад Полиције  у  заједници” у 
Полицијској станици Рибник.

АД 4 - У расправи су учествовали: предсједник Форума  са приједлогом да се од Начелника 
затражи одобрење да се отвори линк Форума на званичној страници општине Рибник, те да 
се  овласти  Миран Радишић да  отвори  facebook  станицу Форума,  Љубо  Тепић  који   је 
предложио да се акти Форума објављују на огласој плочи општине  и мјесних заједница, а 
Жељко Вишекруна  је  сугерисао  да  се  уведе  бесплатна   телефонска  линија  за  обраћање 
грађана  Форуму,   а  о  овој  могућности  и  наведеним  приједлозима   своје  мишљење  су 
изнијели  Начелник  општине  те  чланови  форума  Јовица  Ивановић,  Миран  Радишић  и 
Далиборка Кевац.
Потом је предсједник Форума  дао на гласање а  чланови једногласно  усвојили следеће 
закључке:

1. Форум за безбједност  грађана општине Рибник тражи одобрење од начелника 
општине  Рибник  да  на  званичном  сајту  општине  постави  линк  “  Форум  за 
безбједност  грађана општине Рибник “ путем којег ће се моћи пратити рад и 
активности Форума.

2. Форума за безбједност  грађана општине Рибник овлашћује Мирана Радишића, 
координатора  пројекта  “  Рад  Полиције  у  заједници” у  Полицијској  станици 
Рибник и члана Форума  да да отвори  facebook страницу Форума,

3. Дневни ред, закључци и записници са сједница Форума за безбједност  грађана 
општине Рибник објављиваће се на огласној плочи општине Рибник

АД 5 -  У оквиру ове тачке дневног реда Миран Радишић је предложио да се размотри 
могућност   да  Форум  за  поједине  конкретне  проблеме  формира  одређене  одборе,  јер 
усвојени Пословник о раду то омогућава. Предсједник Форума се обавезао да утврди који 
би одбори били потребни.
Пошто није било више пријављних за расправу предсједник Форума је закључио сједницу.

Сједница је завршена у 12:50 часова 

Број: 02-022-2-54/13 Предсједавајући форума
Датум: 04.07.2013. године Небојша Караћ


